
خبر و مصاحبه

محمودآبادی: 

چادرملو خوب کار کرده
رضـــا محمودآبـــادی هافبـــک چادرملـــو دربـــاره بـــازی 
پیـــش روی تیمـــش مقابـــل پرســـپولیس می گویـــد: 
»قطعـــاً بازی ســـختی داریـــم، چون پرســـپولیس جزو 
تیم های خـــوب و باکیفیـــت فوتبال ایران اســـت. آنها 
بعـــد از آمـــدن کارتال که مربی بزرگی اســـت با شـــکل 
بهتری بـــازی می کنند و حـــالا با پیـــروزی در دربی هم 
انگیزه بیشـــتری پیدا کرده اند تا دوباره قهرمان شـــوند 
و از کـــورس عقـــب نماننـــد. بـــا ایـــن حال مـــا میزبان 
هســـتیم و به این فکـــر می کنیم که در یـــزد یک نتیجه 
خوب بگیریـــم و هواداران را خوشـــحال کنیـــم. قطعاً 
پرســـپولیس مقابـــل ما روز ســـختی خواهد داشـــت و 
تـــاش می کنیم تـــا بهترین نتیجـــه را بگیریـــم.« او با 
اشـــاره به شـــرایط خودش می گوید: »در ابتدای فصل 
مصدوم شـــدم و چند بازی را از دســـت دادم، ولی الان 
شـــرایط خوبی دارم. امســـال یک گل زدم و چهار پاس 
گل دادم ولـــی می توانســـتم بهتـــر از این باشـــم، با این 
حـــال هدف اصلی من موفقیت تیم اســـت و دوســـت 
دارم چادرملو بهتریـــن نتایج را بگیرد. تا اینجای فصل 
خیلی خـــوب کار کردیم و می خواهیـــم در پایان لیگ، 

یک رتبـــه خیلی خـــوب را به دســـت بیاوریم.«

رباط صلیبی گرامی پاره شد
فریبـــزر گرامـــی مدافع ذوب آهـــن در دقیقـــه 51 بازی با 
فـــولاد بـــه دلیـــل مصدومیت تعویـــض شـــد. پیگیری ها 
نشـــان می دهـــد کـــه گرامـــی از ناحیـــه ربـــاط صلیبـــی 
مصدوم شـــده تـــا عماً فصـــل را از دســـت بدهد. پیش 
از ایـــن کمـــال کامیابی نیـــا در 14 آذر مـــاه ســـال جاری 
حین بـــازی خانگـــی مقابل شـــمس آذر مصدوم شـــده 
بـــود. دلیل مصدومیـــت کاپیتان تیم کیفیـــت بد چمن 
فولادشـــهر عنوان شـــده بـــود. بـــه این ترتیـــب در فصل 
جـــاری گاندوها دومین مصدومیت ربـــاط صلیبی فصل 

خود را تجربـــه کردند.

9 محروم در هفته بیست و دوم لیگ برتر
ســـازمان لیـــگ فوتبـــال اســـامی محرومـــان هفتـــه 
بیســـت ودوم لیگ برتر را اعام کرد.اسامی آنها به  این 
شـــرح است: ســـیدمهران موســـوی)آلومینیوم اراک(، 
بهروز بارانی، سیدمحمد حسینی و محمود مطلق زاده 
پورعلی گنجـــی  مرتضـــی  خوزســـتان(،  )اســـتقال 
)پرســـپولیس(، گریگـــول چابـــرادزه و مجیـــد علیاری 
)ذوب آهـــن(، ســـید ابوالفضـــل رزاق پور)گل گهـــر(، 

الکســـاندر مرکل )نســـاجی(.
اســـامی اعـــام شـــده با اســـتناد بـــه مـــدارک دریافتی 
کمیتـــه مســـابقات تـــا ایـــن تاریـــخ و صرفـــاً جهـــت 
هماهنگـــی و اطاع رســـانی بـــوده و باشـــگاه حســـب 
وظیفـــه قانونی خود باید نســـبت به کنتـــرل وضعیت 
محرومیـــت بازیکـــن خـــود اقـــدام نمایـــد. در نهایت 
مســـئولیت حضـــور بازیکـــن و کادر فنی در مســـابقات 
تمامـــاً بـــه عهـــده باشـــگاه مربوطه اســـت و ســـازمان 
لیـــگ آمـــاده پاســـخگویی بـــه اســـتعامات مـــورد نیاز 

باشگاه هاســـت.

نتیجه در یک بازی تعیین کننده نیست

اسکوچیچ: التعاون بی ستاره هم 
باکیفیت است

دراگان اســـکوچیچ ســـرمربی تراکتـــور دربـــاره بازی 
امـــروز تیمش مقابـــل التعاون عربســـتان در مرحله 
یک چهـــارم نهایی لیـــگ قهرمانان آســـیا 2 می گوید: 
»بازی بســـیار مهمی در پیش داریم. به مرحله بسیار 
مهمی رســـیدیم که هر چیـــزی در آن باید مهم تلقی 
شـــود. مقابل تیـــم خیلی خوبی بـــازی می کنیم که از 
لحـــاظ فنـــی در میانه زمین قوی اســـت و خط حمله 
خوبـــی دارد. مـــا هم نقاط قـــوت خودمـــان را داریم 
و البتـــه توانایـــی صعـــود به مرحلـــه بعـــد را. حریف 
قدر اســـت، ولی انتظار یـــک بازی نزدیـــک را داریم. 
همان طـــور کـــه در مراحـــل قبل هـــم نشـــان دادیم 
بـــا رقبایی مثـــل التعـــاون بـــازی کردیـــم و می دانیم 
کـــه جزئیـــات تعیین کننده اســـت. انتظـــار دارم که 
هواداران مان مثل همیشـــه کنارمان باشـــند و ما هم 
هـــر آنچه از دســـت مان بربیایـــد برای پیـــروزی به کار 
خواهیم گرفت.« او با اشـــاره به مقایسه تیم التعاون 
با ســـایر رقبـــای تراکتور اینطـــور می گویـــد: »التعاون 
فکر می کنـــم بـــه لحـــاظ نتیجه گیری چنـــدان قوی 
ظاهر نشـــده اســـت، ولی ما نباید گول این داســـتان 
را بخوریـــم کـــه در جـــدول لیـــگ عربســـتان در چه 
جایگاهی قـــرار دارند. ما در صدر جـــدول لیگ ایران 
هســـتیم، ولی آنها جایگاه مناســـبی در جدول شان 
ندارنـــد، اما این موضـــوع نشـــان دهنده کیفیت این 
تیم نیســـت. مـــا هم به ایـــن موضوع آگاه هســـتیم و 
می دانیـــم التعـــاون از نتایجی که گرفتـــه تیم خیلی 
بهتری است. التعاون تیم بســـیار خوبی است. حالا 
بگوییم ســـتاره دارد یا بی ســـتاره بـــه کنار، امـــا واقعاً 
تیم باکیفیتی بوده که به این مرحله رســـیده است.« 
اســـکوچیچ دربـــاره نتیجه بـــازی امروز و تأثیـــر آن در 
سرنوشـــت صعود می گوید: »در مـــورد دو بازی رفت و 
برگشـــت باید بگویم که هر دو تعیین کننده هستند. 
هر بازی شـــبیه یک نیمه مســـابقه اســـت؛ همان طور 
کـــه گفتم فکر می کنم بازی بســـیار نزدیک و ســـختی 
مقابـــل التعـــاون خواهیم داشـــت. فکـــر نمی کنم با 

نتیجه در یک بـــازی تعیین تکلیف شـــود.«
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تراکتور - التعاون ؛گام اول در راه صعود به نیمه نهایی 

اتحاد برای شکست تعاون 

یک چهـــارم  مرحلـــه  رفـــت  بـــازی 
نهایـــی لیـــگ قهرمانـــان آســـیا دو

ورزشگاه یادگار امام)ره( تبریز
ساعت 19:30

لیـــگ  جـــدول  هفتمـــی  رده  تیـــم 
لـــی  حا ر  د ن  بســـتا عر ی  حرفـــه ا
کشـــورمان  نماینـــده  مصـــاف  بـــه 
مـــی رود کـــه فاصلـــه بســـیار زیـــادی 
بـــا تیم هـــای مدعـــی قهرمانـــی مثل 
الاتحـــاد و الهـــال و حتـــی النصـــر و 
الاهلـــی و القادســـیه دارد. آنهـــا پس 
بـــا  گروه شـــان  در  صدرنشـــینی  از 
تیـــم الوکـــره قطـــر بـــازی کردنـــد که 
در مجمـــوع دو بـــازی بـــا نتیجه 8-7 
در ضربـــات پنالتـــی به مرحلـــه بعد 
صعـــود کردنـــد. تیـــم عربســـتانی از 
23 مســـابقه ای کـــه در لیـــگ ایـــن 
پیـــروزی،   8 داده،  انجـــام  کشـــور 
هفت تســـاوی و هشـــت شکســـت را 
تجربـــه کـــرده و 31 امتیـــازی اســـت. 
آنهـــا 10 بازیکن خارجی از کشـــورهای 
مختلف جهان)3 برزیلی، کلمبیایی، 
گامبیایی، هلندی، بلیوی، مراکشـــی 
دو تـــا و یـــک بازیکن هـــم از ونزوئا( 
دارنـــد که در میـــان آنها موســـی بارو 
مهاجم شـــماره 99 اهـــل گامبیا با 12 
گل زده بهترین گلزن تیمشان است. 

ســـعد الناصر بـــا پیراهن شـــماره 8 و 
عون الســـلئولی با پیراهن شماره 93 
دو مدافع ملی پوش شـــان هســـتند.

در مقابـــل ایـــن تیـــم عربســـتانی، 
تراکتور کشـــورمان قـــرار دارد؛ تیمی 

کـــه ایـــن روزهـــا در صـــدر جـــدول 
رده بنـــدی ایســـتاده و در رویارویی با 
حریفـــان کم نمـــی آورد. تراکتـــور در 
آخریـــن بازی لیگ برتـــر در مصاف با 
ســـپاهان تیم دوم جدول رده بندی 

توانســـت در یـــک بـــازی یکطرفـــه و 
کاماً مســـلط به حریف، به تســـاوی 
دســـت پیدا کند که برای شـــاگردان 
اســـکوچیچ می توانســـت با بـــرد به 
پایان برســـد. تراکتور با اســـکوچیچ 

روزهـــای خوبـــی را ســـپری می کنـــد 
و بـــا ایـــن وضعیـــت مناســـب بایـــد 
عربســـتان  التعـــاون  مصـــاف  بـــه 
بـــرود. تراکتوری هـــا در مرحله قبلی 
توانســـتند تیم الخالدیه بحرین را در 

بازی رفت با شکســـت مواجه کنند. 
در این بازی شـــاگردان اســـکوچیچ 
دو بـــر یـــک پیـــروز میدان شـــدند و 
در بازی برگشـــت هم بازی یکطرفه 
بـــه نفـــع تراکتـــور، با تســـاوی ســـه 
بـــر ســـه تمـــام شـــد تـــا در مجموع 
دو بـــازی رفـــت و برگشـــت برنـــده 
باشـــد و به این مرحلـــه صعود کند. 
تراکتوری ها در ایـــن مرحله امیداور 
هســـتند بتواننـــد بـــاز هـــم از ســـد 
حریـــف عربســـتانی عبـــور کننـــد و 
خود را بـــه مراحل بعدی برســـانند. 
تراکتوری هـــا ســـر خلوتـــی  البتـــه 
دارنـــد و فقـــط در بازی هـــای لیـــگ 
برتر و آســـیا به میـــدان می روند و از 
بازی های جـــام حذفی خداحافظی 
کردنـــد، برای همیـــن ایـــن بازی ها 
بـــرای تراکتـــور بســـیار بااهمیـــت 
اســـت و آنها تـــاش دارنـــد بتوانند 
همچنـــان به حضورشـــان در آســـیا 
ادامـــه دهنـــد. البتـــه اســـکوچیچ 
برای رســـیدن بـــه این مهم دســـت 
بـــازی دارد و خـــط حملـــه زهـــردار 
تراکتـــور بـــا حضـــور بازیکنانی مثل 
مهدی نژاد، حســـین زاده و... نشان 
داده بـــه راحتـــی دروازه حریفـــان را 
بـــاز می کنـــد و می تواند حتـــی بازی 
ســـخت مقابل تیم های عربســـتانی 
را هم بـــا پیروزی پشت ســـر بگذارد. 
البتـــه اســـکوچیچ در دروازه تیمش 
هم بازیکن مطمئنـــی مثل بیرانوند 
را دارد که می توانـــد به خوبی دروازه 
این تیم را از گزند مهاجمان حریف 
حفـــظ کنـــد. بـــازی برگشـــت آنهـــا 
هفتـــه آینـــده در ورزشـــگاه 25 هزار 
نفـــری التعـــاون برگـــزار می شـــود و 
برنده این دو بازی بـــه مصاف برنده 
امـــارات و شـــارجه  شـــباب الاهلی 

امارات مـــی رود.

پیش بازی

محمد العبدلی: توجهی به رتبه تیم ها نداریم
فقط صعود اهمیت دارد

خداداد عزیزی: در تبریز 2 بار قندیل بستم
سپاهان تا حالا چند امتیاز از داوری ها گرفته است

مدافع التعاون: تمرکز خیلی مهم است
همه توانمان را برای بازی با تراکتور می گذاریم

کعبی:  نباید مربی می شدم
روحیات بوژوویچ به سرخابی ها نمی خورد

باید التعاون را ببریم

ترابی: بیرو هم گل بزند، مهم نیست

محمد العبدلی ســـرمربی تیم فوتبال التعاون عربستان پیش 
از دیدار مقابل تراکتور تبریـــز، در دور رفت مرحله یک چهارم 
نهایی لیـــگ قهرمانان آســـیا 2 اینطور حـــرف می زند: »خیلی 
خوشـــحالم که به کشـــور جمهوری اســـامی ایـــران آمده ایم 
و مـــاه رمضـــان را تبریـــک می گویم. مـــا زمانی که بـــه فرودگاه 

رســـیدیم چند ســـاعتی طول کشـــید که بیـــرون بیاییـــم، اما 
مشـــکلی نیســـت و در خدمت شما هستم.«

او در مـــورد اینکه مقابـــل الفتح در هفته بیست وســـوم لیگ 
حرفه ای عربســـتان عمدتاً بـــه بازیکنان ذخیـــره خود میدان 
داد، می گویـــد: »بـــرای آن مســـابقه اســـتراتژی داشـــتیم کـــه 
ایـــن اســـتراتژی موفق بـــود. برای همـــه بازی هـــا برنامه ریزی 
می کنیـــم و برای دیدار بـــا تراکتور هم اســـتراتژی داریم. همه 
بازیکنـــان تیمم آماده هســـتند و ان شـــاءالله بهتریـــن نتیجه 
را خواهیـــم گرفت.« ســـرمربی التعـــاون درباره صدرنشـــینی 
تراکتـــور در لیـــگ برتـــر ایـــران معتقد اســـت: »لیـــگ برتر هر 
کشـــور با مســـابقات آســـیایی متفاوت اســـت. ممکن اســـت 
تراکتور صدرنشـــین باشـــد و ما تیـــم نهم یا حتی قعرنشـــین 
لیگ عربســـتان. این مســـأله ماک نیســـت و مـــا توجهی به 
رتبـــه تیم ها در لیـــگ داخلی نداریـــم. امیدوارم هـــواداران با 

حضـــور در ورزشـــگاه، به تیم هـــا انرژی مثبـــت بدهند.«

 خـــداداد عزیزی سرپرســـت تیـــم تراکتور با توجه به ســـرمای 
هـــوای تبریز در آســـتانه بازی بـــا التعاون می گویـــد: »در یادگار 
من در دو بازی قندیل بســـتم، آنقدر که ســـرد بـــود. یکی بازی 
خیبـــر بود که خیلی ســـرد بـــود و بـــاد می آمد. بازی ســـپاهان 
بهتـــر بود، چـــون تماشـــاگران بودنـــد و گرمـــا می دادنـــد، اما 
بـــازی خیبر بدون تماشـــاچی بود و خیلی ســـرد بود. شـــرایط 
ما خوب اســـت. همه چیز دســـت خودمان اســـت. ما ســـعی 
می کنیـــم با بچه ها صحبت کنیم و دو حرف همیشـــه هســـت 
و خودشـــان هم باور دارند؛ یکی اینکه قهرمان شـــدن با تیمی 
جز پرســـپولیس و اســـتقال طعم و مزه عجیب و غریبی دارد، 

یکی هـــم اینکه همه چیز دســـت خودمان اســـت.«
او بـــا انتقـــاد از داوری هـــا این طـــور می گویـــد: »خیلـــی امتیاز 
بـــه تیم های دیگر لطف شـــده اســـت، امـــا ما در همیـــن بازی 
با ســـپاهان دو صحنه داشـــتیم؛ یکـــی توپ به دســـت حریف 
خـــورد کـــه برخـــی می گفتنـــد پنالتی بـــود و برخـــی می گفتند 
پنالتـــی نبود، من ســـر صحنه هنـــد خیلی بحث نـــدارم، چون 
داســـتان هند عجیب اســـت و هر کســـی هر طـــور می خواهد 
تفســـیر می کند، امـــا صحنه مهدی ترابی پنالتی اســـت. چطور 
می شـــود بســـوزد؟ چـــرا فقـــط مـــال مـــا می ســـوزد؟ چـــرا مال 
تیم هـــای رقیـــب نمی ســـوزد؟ همین صحنـــه بازی اســـتقال 
و پرســـپولیس در دربی، ســـر صحنه اســـتقال کمیته داوران 
می آید عذرخواهـــی می کند و می گوید از این بـــه بعد داوران را 
محروم می کنیم، چـــرا برای ما نمی گویند؟ مـــا برای همین جا 
هســـتیم به خدا. مگر می شـــود؟ بـــرای بقیه ننه اســـت و برای 

ما زن بابـــا؟ چه فرقـــی می کند؟«

خـــداداد بـــا ناراحتی گفـــت: »تراکتـــور هم مـــال همین لیگ 
اســـت. یک مقدار فشـــار می آید. این همه هوادار به استادیوم 
می آیـــد و این همـــه برای این تیم هزینه می شـــود، امـــا عادلانه 
رفتـــار نمی شـــود. وقتـــی عادلانـــه نیســـت، صـــدای همـــه در 
می آیـــد. من ســـعی می کـــردم خیلی وارد حاشـــیه نشـــوم و با 
بچه هـــا کنـــار بیایم و جمـــع و جور کنیـــم تا امســـال قهرمان 

شـــویم، امـــا واقعـــاً بعضـــی مواقـــع نمی گذارند 
و مســـائلی را می بینیـــم. وقتـــی ناعدالتـــی 

می بینـــی، صدایـــت در می آیـــد. ببینید در 
همین فصـــل چقـــدر امتیاز به ســـپاهان 
 VAR از بحث داوری داده شـــده اســـت، با
یـــا بـــدون VAR. مـــال مـــا VAR هســـت 

نمی گیرنـــد، یـــا اگـــر می گیرنـــد 
خالـــی  مانیتـــور  می رونـــد 

ینـــد  می آ و  می بیننـــد  ا  ر
 VAR .می گوینـــد نیســـت
هم که نیســـت، بـــه ضرر 
ماســـت. بیاییـــد بـــه ما 
بگویید قضیه چیســـت 
که مـــا هم فکری کنیم. 
مشـــکل  بگویید  مثـــاً 
اســـت، مشـــکل  ایـــن 
خداداد عزیزی اســـت، 
مشـــکل فـــان بازیکن 
اســـت تا ما حل کنیم.«

آنـــدری جیروتـــو مدافـــع التعاون پیـــش از بازی تیمـــش مقابل 
تراکتـــور ایـــران در دور رفـــت از مرحله یک چهـــارم نهایی لیگ 
قهرمانـــان آســـیا 2 می گویـــد: »خیلـــی خوشـــحال هســـتم کـــه 
بـــه ایران آمـــدم. برای بـــازی بـــا تراکتـــور آمادگی کامـــل داریم. 
یکســـری مشـــکات در فـــرودگاه داشـــتیم، امـــا بـــدون در نظر 

گرفتـــن مشـــکات برای بـــازی بـــا تراکتور کامـــاً از نظـــر ذهنی 
آمـــاده هســـتیم.« او دربـــاره ســـرمای تبریز معتقد اســـت: »من 
خودم ســـابقه شـــش ســـال بازی در لیگ فرانســـه را دارم و آنجا 
هم هوا ســـرد بود. به شـــخصه مشـــکلی برای بازی در هوای سرد 
ندارم. بازیکنان دیگر هم فکر نمی کنم مشـــکلی داشـــته باشند، 
چون در عربســـتان هم در این مدت چند بازی را در هوای ســـرد 
انجام دادیـــم و خیلی این موضـــوع روی تیم ما تأثیـــری ندارد.«
آندری درباره ســـرمربی تیمـــش می گوید: »مربی مـــا یک مربی 
کامـــاً حرفـــه ای اســـت و می دانـــد که چطـــور اســـتراتژی اش را 
مشـــخص کند. همه بازیکنان ما تمرکز بالایی دارند و دستورات 
ســـرمربی را به خوبی اجـــرا می کنند. البته این ســـؤال بهتر بود 
از ســـرمربی تیم پرســـیده شـــود. تمرکز خیلی مهم است و همه 
بازیکنـــان مـــا صد درصـــد تمرکـــز را دارنـــد و همه توان شـــان را 
می گذارنـــد تـــا آن چیزی را که ســـرمربی گفته اســـت، به خوبی 

اجرا کنند.«

حســین کعبــی مربــی اســتقال خوزســتان درباره 
اشــتباهات داوری بــه ضرر تیمــش می گوید: »داور 
در بــازی بــا ملــوان دو اشــتباه محــض مرتکــب 
ــهباززاده  ــا روی ش ــدن خط ــام نش ــی اع ــد؛ یک ش
قبــل از گل ملــوان و یکــی هُــل دادن مهاجــم 
مــا کــه بازیکــن حریــف بایــد اخــراج می شــد. 
عملکــرد  و  نیســت  بهانــه  مــن  صحبت هــای 
خودمــان را گــردن داور نمی اندازیــم. این شــرایط 
اســتقال  علیــه  زیــادی  بازی هــای  در  داوری 
خوزســتان رخ داده اســت، اما اعتراض نمی کنیم 
و کســی بــه مــا یــا بســیاری از تیم هــای شهرســتانی 
اهمیــت نمی دهــد.« کعبــی در مــورد جدایــی 
میــودراگ بوژوویــچ از اســتقال خوزســتان و 
پاســخ مثبت به پیشــنهاد ســرمربیگری اســتقال 
اینطــور می گویــد: »بوژوویــچ شــخصیت بزرگــی 
دارد و جنتلمــن اســت. چیزهــای زیــادی از او یــاد 
گرفتــم. بــرای بوژوویــچ آرزوی موفقیــت می کنــم. 
کار در پرســپولیس و اســتقال هنــر می خواهــد و 
آســان نیســت. تماشــاگران ایــن تیم هــا تحمــل 
باخــت را ندارنــد و علیــه مربــی شــعار می دهنــد. 
ــند،  ــته باش ــول نداش ــما را قب ــواداران ش ــی ه وقت
نمی توانیــد در اســتقال و پرســپولیس کار کنیــد. 
هــواداران می گوینــد همــه بازی هــا را ببــاز؛ بجــز 
دربــی. مــن در پرســپولیس بــازی کــردم و شــرایط 
ــرده ام.  ــس ک ــتانم لم ــق دوس ــتقال را از طری اس

بوژوویــچ فــردی ســالم و آرام اســت، امــا اســتقال 
و پرســپولیس آدم ســاکت و آرام نمی خواهنــد. 
ــر  ــرتان را زی ــید، س ــران آرام باش ــال ای ــر در فوتب اگ
آب می کننــد.«او خواهــان مانــدن بوژوویــچ در 
اســتقال خوزســتان بــود: »مدیرعامــل باشــگاه 
تاکنــون ســه جلســه بــا مربیــان ایرانــی داشــته 
اســت تــا شــرایط تیــم را بررســی کنــد. وقتــی قــرار 
جلســه را گذاشــتند، بوژوویــچ در ایــران نبــود. 
مگــر از کریــم باقــری دربــاره انتخــاب ســرمربی 
پرســپولیس نظــر نمی خواهنــد؟ مــن و خلیفــه 
اصــل در ایــن فوتبــال مــو ســفید کرده ایــم و نظــر 
مــا را می پرســند. در این نشســت گفتیــم بوژوویچ 
بی نظیــر اســت و بایــد پشــت او بایســتیم. ما حتی 
ــش  ــا آرام ــان ب ــا بازیکن ــم ت ــن آب می دادی ــه چم ب
تمریــن کننــد و این کار وظیفه ماســت. در نهایت 
ــرای او آرزوی  ــت و ب ــری رف ــم دیگ ــه تی ــچ ب بوژووی

موفقیــت می کنیــم.«
کعبــی از ورودش بــه عرصــه مربیگــری پشــیمان 
اســت. »تصمیــم اشــتباهی گرفتــم کــه بعــد از 
بازیگــری بــه کاس مربیگــری رفتم و اگــر به عقب 
برگــردم، مربــی نمی شــوم. فضای مجــازی فوتبال 
را نابــود کــرده و بازیکنــان را کنتــرل می کنــد. همه 
بازیکنــان و مربیــان، پنــج یــا شــش صفحــه در 
فضــای مجــازی دارنــد. اگــر می دانســتم مربیگــری 

ــم.« ــری می رفت ــغل دیگ ــه ش ــت، ب ــه اس این گون

مهـــدی ترابـــی هافبـــک تراکتـــور دربـــاره بازی 
مقابـــل التعـــاون عربســـتان می گویـــد: »بازی 
ســـختی داریم. تیم التعـــاون تیم خیلی خوبی 
اســـت و آنهـــا را آنالیـــز کردیم. امیـــدوارم ابتدا 
یک بازی خـــوب را انجام دهیـــم و بدون هیچ 
اشـــتباهی بـــازی کنیـــم. قطعـــاً می رویـــم کـــه 
بازی را ببریـــم، چون در زمیـــن خودمان بازی 
می کنیـــم و امیدواریـــم کـــه هـــواداران تراکتور 

حمایـــت کننـــد، چون وجـــود آنها یـــک امتیاز 
مثبت بـــرای مـــا خواهـــد بـــود. منتظرشـــان 
هســـتیم و ما هم در زمین چیزی کم نخواهیم 
گذاشـــت و ان شـــاءالله یـــک برد خیلـــی خوب 

کســـب خواهیم کرد.«
او درباره دلیل ناراحتی اش در بازی با ســـپاهان 
اینطـــور می گوید: »در بازی مقابل ســـپاهان ما 
از همـــه لحاظ تیـــم برتر بودیـــم و صحنه هایی 
هـــم اتفـــاق افتـــاد که به جـــز اتـــاق VAR همه 
دیدند؛ ســـه امتیازی کـــه می توانســـتیم به آن 
برســـیم، امـــا خیلـــی راحـــت از آن گذشـــتند. 
امیـــدوارم که ایـــن اتفاقات دیگر تکرار نشـــود، 

چـــون چندمین بار اســـت کـــه برای مـــا پیش 
آمده. قطعاً آن بـــازی را فراموش و خیلی خوب 
التعـــاون را آنالیز می کنیم. هـــواداران مطمئن 
باشـــند که بهترین عملکرد را خواهیم داشت. 
در هفته هـــای آخـــر باید بـــدون اشـــتباه بازی 
کنیـــم. همـــه تیم ها یک چشم شـــان بـــه بازی 
خودشـــان است و یک چشـــم هم به بازی های 
مـــا دارند و منتظـــر امتیـــاز از دســـت دادن ما 
هســـتند، امـــا ما تـــاش می کنیم کـــه بهترین 

عملکرد را داشـــته باشیم.«
ترابـــی درباره آمادگی این روزهای امیرحســـین 
حســـین زاده اینطـــور می گویـــد: »شـــرایط تیم 

خیلـــی خوب اســـت. به نظـــر من مـــا یک تیم 
خوب داریم و شـــخص در تیم ما خیلی تأثیری 
نـــدارد. همـــه بچه های تیـــم خوب هســـتند، 
هم جوانان خوبـــی داریم و هـــم باتجربه های 
خوبی در تیـــم حضور دارند و مطمئن باشـــید 
کنـــار هـــم می توانیـــم اتفاقـــات خوبـــی رقـــم 
بزنیـــم، به شـــرطی کـــه ذهنیت مـــان را حفظ 
کنیـــم و در هـــر بازی بـــا تمرکز بـــالا و کمترین 
اشـــتباه بازی کنیم. اگـــر این شـــرایط را حفظ 
کنیـــم،  می توانیم اتفاقات بزرگـــی را رقم بزنیم 
و هـــواداران تراکتـــور را امســـال بـــه جایگاهی 
کـــه لیاقتش را دارند، برســـانیم. امیرحســـین 

امســـال خیلـــی خوب 
کار کـــرده اســـت و یکی 

از مهره هـــای مهـــم مـــا 
بـــوده. امیـــدوارم امـــروز بـــاز هـــم گل بزنـــد، 
حتی اگـــر بیرانوند هم گل بزند مهم نیســـت، 
مهـــم این اســـت کـــه بتوانیـــم ببریـــم و همه 
تمرکزمـــان را می گذاریـــم کـــه برنده باشـــیم. 
ان شـــاءالله هـــواداران حمایت خوبی داشـــته 
باشـــند و ورزشـــگاه را پـــر کننـــد چـــون حضور 

آنها به بازیکنـــان خودمان انگیزه 
می دهد و روی تیـــم حریف هم 

تأثیـــر خواهد گذاشـــت.«

سالن کنفرانس
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